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Ρωτήσαμε τον
Διευθυντή του
Εργοστασίου
Τελευταία γίνεται πολύς λόγος

για την διαφορά μεταξύ Αλουμινίου
της Ελλάδος και ΔΕΗ Πρόκειται

ταυτόχρονα για μια διαδικασία

διαιτησίας και για την
απόφαση ενός Δικαστηρίου της
Αθήνας
Δυσκολευόμαστε να καταλάβουμε
περί τίνος πρόκειται ακριβώς
Μπορείτε να μας πείτε σχετικά
Ασψαλώς και θα δείτε ότι δεν είναι
τόσο περίπλοκο
Η ερώτησή σας περιλαμβάνει τρία σημεία

1ο Τη διαφορά μεταξύ ΔΕΗ και
Αλουμινίου της Ελλάδος 2ο τη διαδικασία

Διαιτησίας και 3ο την απόφαση

του Δικαστηρίου της Αθήνας

λουν τις ενδεχόμενες διαφορές τους
στα κοινά δικαστήρια οι δύο πλευρές
πρέπει να τις ρυθμίζουν με διαιτησία

Η διαδικασία είναι απλή η κάθε
πλευρά ορίζει ένα διαιτητή-δηλαδή
μια προσωπικότητα ταυτόχρονα ανεξάρτητη

και κατάλληλη-και οι δύο διαιτητές

προσπαθούν να βρούν μια λύση
Εάν δεν το κατορθώσουν επιλέγουν μαζί

ένα τρίτο διαιτητή(όταν είναι τρία
άτομα οι αποφάσεις μπορούν να ληφθούν

με πλειοψηφία ή ζητούν από
μια αρχή που ορίζεται στο συμβόλαιο
στην περιπτωσή μας είναι ο Πρόεδρος

του Ομοσπονδιακού Δικαστηρίου ιης
Λωζάνης,στην Ελβετία)να ορίσει τον
τρίτο διαιτητή ι

γΟ πιο παληός θυμάται

Ο K.Renooij εμπρός στο
Η διαφορά
Πρώτα απ'όλα,το συμβόλαιό μας για
την προμήθεια ηλεκτρικού ρεύματος
που είναι ένα συμβόλαιο πολύ μακράς
διαρκείας,περιλαμβάνει δύο τμήματα
που αντιστοιχούν το κάθε ένα σε λίγο
περισσότερο από ένα δισεκατομμύριο
κιλοβατώρες το χρόνο Η τιμή του δεύτερου

τμήματος κυμαίνεται σύμφωνα με
ένα πολύ απλό τύπο αναθεώρησης ένα
σταθερό όρο και δύο παραμέτρους που
ακολουθούν την εξέλιξη των τιμών του
αλουμινίου και του λιγνίτη Συμφωνήθηκε

ότι οι δύο πλευρές δηλαδή η
ΔΕΗ και το Αλουμίνιο της Ελλάδος
θα μπορούν να συναντώνται κάθε οκτώ
χρόνια για να επαληθεύουν ότι αυτός
ο τύπος αναθεώρησης λειτουργεί σύμφωνα

με τις αρχικές τους προθέσεις
και εάν αυτό δεν συνέβαινε νια να
τον τροποποιούν με από κοινού συμφωνία

Δεδομένου ότι αυτή η τελευταία διάταξη

υιοθετήθηκε το 1975 η πρώτη περίοδος

των οκτώ ετών έληξε στο τέλος
Δεκεμβρίου 1982 Οι ενδιαφερόμενες
πλευρές είχαν τότε πολλές συναντήσεις
αλλά δεν μπόρεσαν να μείνουν σύμφωνες

Να λοιπόν ποιο είναι το αντικείμενο
της διαφοράς όπως λένε οι δικηγόροι

Η διαιτησία
Εξ'άλλου,το συμβόλαιό μας προβλέπει

όπως και τα περισσότερα συμβόλαια
του ίδιου τύπου-ότι αντί να υποβά

Υποσταθμό Υψηλής Τάσης
Ακριβώς σ'αυτή την τελευταία φάση
βρίσκεται η διαδικασία για μας Το
Διαιτητικό Δικαστήριο θα λάβει τώρα
γνώση των επιχειρημάτων των δύο πλευρών

και πολύ γρήγορα ελπίζω)θα εκ
δόσει την απόφασή του Η απόφαση αυτή
θα είναι αμετάκλητη δηλαδή θα επιβληθεί

στις δύο πλευρές χωρίς να μπορούν
να στραφούν προς κάποιο άλλο Δικαστήριο

Η Προσωρινή τιμή
Τέλος αναφερθήκατε στην πρόσφατη απόφαση

του Πρωτοδικείου Αθηνών που
όρισε μια προσωρινή τιμή για τιςπρο
μήθειές μας ηλεκτρικού ρεύματος
Η απόφαση αυτή πάρθηκε βάσει μιας
νόμιμης διάταξης που είναι πολύ συνηθισμένη

κάθε πρόσωπο που ενέχεται
σε μια διαδικασία μπορεί να ζητήσει
από το δικαστή να πάρει προσωρινά
μέτρα για να προστατευθεί περιμένοντας

να ρυθμισθεί η διένεξη
Ασφαλώς ο Δικαστής δεν παίρνει θέση
πάνω στην ίδια τη διένεξη και τα προσωρινά

μέτρα δεν μπορούν να έχουν
καμμιάν επίδραση πάνω στην κύρια διαδικασία

που έχει αναληφθεί
Στην περιπτωσή μας ο Δικαστής όρισε
μετά από αίτηση της ΔΕΗ μια τιμή που
θα εφαρμόζεται προσωρινά αναμένοντας
την απόφαση του Διαιτητικού Δικαστηρίου

Ελπίζω ότι αυτές οι εξηγήσεις θα επιτρέψουν

στους αναννώστες σας να αντιληφθούν

καλλίτερα την υπόθεση αυτή
που όπως γνωρίζετε είναι ζωτικής

σημασίας για την επιχειρησή μας

G.Renooi j

Με αριθμό μητρώου 5009 και ηυεοουπ
νία πρόσληψης 1.3.61 ο Θόδωρος Παλαιολόγος

ή Τεό για τους πολύ φίλους

είναι ο αρχαιότερος συνάδελφός
μας Με την ευκαιρία της συμπλήρωσης
20 χρόνων από την τοποθέτηση του

θεμέλιου λίθου του Εργοστασίου
τον ρωτήσαμε
Είσαι πιο παληός κι από τις πέτρες
στον χώρο έτσι δεν είναι

μέτρα από το Εργοστάσιο έγιναν και
οι γαλαρίες στη θέση Γλιστρί σκαμμένες

μέσα σε συμπαγή βράχο που τις
γνωρίζουν σήμερα πολύ καλά όσοι κυνηγούν

αγριοπερίστερα

Πιό παληός από τον θεμέλιο λίθο
θες να πείς,αφου εκείνος έφθασε στις
7.4.64 ενώ εγώ την 1.3.61
Ποιά ήταν η όψη του χώρου όταν έφθασες

εδώ

Αυτή που βλέπετε στην παρακάτω φωτογραφία

Μια κλασσική ελληνική παραλία
με φόντο τον ελαιώνα

Πες μας λίγα λόγια για τις εργασίες
την εποχή εκείνη

Εφθασα στο χώρο του Εργοστασίου με
την ιδιότητα του εργοδηγού στην Υπηρεσία

Νέων Έργων για την κατασκευή
του Εργοστασίου Εργάσθηκα στο Τμήμα
Έρευνας Υδάτων και κατασκευής Φρεάτων

Το πρώτο έργο που κάναμε ήταν ένα
μικρό φράγμα στο χείμαρρο Καλογερικό
για να μπορέσουμε να εκτιμήσουμε τον
όγκο νερού που κατέβαζε όταν έβρεχε
Μετά άρχισαν οι γεωτρήσεις με Γερμανική

εταιρεία στον Άγιο Νικόλαο και
στην Κλεισούρα Μόλις διαπιστώθηκε η
ύπαρξη νερού τότε αποφασίσθηκε οριστικά

και η εγκατάσταση του Εργοστασίου
εδώ

Ποιές ήταν οι συνθήκες εργασίας στο
Εργοτάξιο

Η παρουσία στο χώρο των γεωτρήσεων
ήταν μπορώ να πω σε 24ωρη βάση Το
χαιρόμασταν όλοι όμως Ήταν τέτοια
η λαχτάρα να βρούμε το νερό που κατάφερα

να πέσω στο πρώτο πηγάδι που
ανοίγαμε
Την ίδια εποχή σε απόσταση 13 χιλιό

0 Θόδωρος Παλαιολόγος
και που κατοικούσατε

Αρχικά στεγαστήκαμε στους Δελφούς
μετά στη βίλλα Ζουι'εεάηςε στα Άσπρα

Σπίτια και μετά στην Αντίκυρα
Η πρώτη μου κατοικία στα Άσπρα Σπίτια

το 1964 ήταν στην οδό Πλάτωνος
που αστειευόμενοι την ονομάζαμε οδό
Αναπαύσεως νιατί είχε θέα προς τη
μικρή εκκλησία της Ανάληψης όπου είχε

ταφεί πρόσφατα ο Λουκάς Περναντάς
Γείτονάς μου στην οδό Πλάτωνος ήταν
ο γιατρός Φώτης Κωνσταντόπαιδος
Ποιοι ήταν οι πρώτοι συνάδελφοι που
γνώρισες στο Εργοστάσιο

Από αυτούς που σήμερα βρίσκονται
εδώ γνώρισα τον Μίμη Ελευθέρογλου
και την Αγνή Διλμπέρη που τότε το ε
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Η ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗ συζήτηση με τον κ.Τσοκά

το αλουμίνιο τη ι:αααλο
Παράλληλα με την ανάπτυξη και τις
τεράστιες δυνατότητες της Πληροφορικής

έχει δημιουρνηθεί σε πολλούς οργανισμούς

ή επιχειρήσεις μια σύγχυση
σ'αυτούς που χρησιμοποιούν την Πληρο
φορική στις δραστηριότητές τους Σε
πολλές περιπτώσεις τα συστήματα Πληροφορικής

δεν αξιοποιούνται και οι
χρήστες ή τα εγκατέλειψαν μετά από
μια σύντομη περίοδο αγάπης"ή τα χρησιμοποιούν

επιφανειακά και επιπόλαια
Το Αλουμίνιο της Ελλάδος με την ανάπτυξη

του δικτύου Πληροφορικής και με
την εγκατάσταση του νέου Υπολογιστή
UNIVAC 11 00-7 1 C 1 με τις τεράστιες δυνατότητες

δείχνει ότι έχει αποφύγει μέχρι στιγμής
αυτό το σκόπελο και προχωρεί

προς νέους ορίζοντες εφαρμογών που
πέρα από τα αποτελέσματά τους θα αξιο
ποιήσουν και θα αναβαθμίσουν την εργασία

πολλών ατόμων

Ζητήσαμε από τον κ ΤΣΟΚΑ Προϊστάμενο
της Υπηρεσίας Πληροφορικής να μας δώσει

μιαν εικόνα της Πληροφορικής στο
Αλουμίνιο της Ελλάδος

Κύριε ΤΣΟΚΑ θέλετε να μας πείτε ποια
στοιχεία συνθέτουν σήμερα την ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗ

στο Αλουμίνιο της Ελλάδος

Ναι με μια φράση η ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗ καλύπτει

την χρήση των Ηλεκτρονικών
Υπολογιστών που συνδέονται με τα μέσα

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ και τα μέσα ΑΠΟΘΗ
ΚΕΥΣΗΣ των δεδομένων πληροφορ ιών
Αυτό σημαίνει ότι το Αλουμίνιο της
Ελλάδος έχει ένα συγκρότημα Πληροφορικής

όπου βρίσκονται τα κεντρικά
μηχανήματα και τα αρχεία και κατανεμημένες

στο χώρο του Εργοστασίου
και σύντομα και στην έδρα της Εταιρείας

στην Αθήνα-μικρές εγκαταστά
τεις που επιτρέπουν στις Υπηρεσίες

να εργάζονται σε επικοινωνία με τα
κεντρικά μηχανήματα και τα αρχεία
Ίρόκειται για έναν πολύ ειδί,κό
τομέα Μπορούμε να πούμε ότι έχουν

πρόσβαση σ'αυτόν μόνο τεχνικοί
που ννωρίζουν τη λειτουργία

των Υπολογιστών και που κατέχουν

επίσης την τεχνική της
τηλεπικοινωνίας και αποθήκευσης

των δεδομένων
Όχι Ακριβώς η χρησιμοποίηση

των υπολονιστών γίνεται με το χρόνο
πιο πρακτική και πιο προσιτή
Άς πάρουμε για παράδειγμα το αυτο
κινητό μου Ένα αυτοκίνητο γίνεται
όλο πιο πολύπλοκο κι όμως εγώ ξέρω
ότι το αυτοκίνητό μου είναι μια άσπρη
Σιτροέν,δεν ξέρω από τι αποτελείται
αλλά μπορώ να σας διαβεβαιώσω ότι
λειτουργεί πολύ καλά

Θέλετε να πείτε ότι οι τεχνικοί
της πληροφορικής δεν χρει

άζοντα ι
θα τολμούσατε να πείτε ότι δεν χρειάζονται

οι τεχνικοί των αυτοκινήτων
Ασφαλώς όχι Αυτοί που δεν είναι πλέον

απαραίτητοι είναι οι ιδιωτικοί
σωφέρ.Το ίδιο σύμβαίνει και με το
επάγνελμά μας και οι τεχνικοί δεν θα
παρεμβαίνουν πια τόσο άμεσα στη χρησιμοποίηση

των μέσων της πληροφορικής

Αυτό αφορά και τις εργασίες
προγραμματισμού των Υπολογιστών

Ασφαλώς Είναι κάτι στο οποίο θα
φθάσουμε προοδευτικά και θα αφορά
πολλές εργασίες προγραμματισμού θα
δούμε μια μέρα ομάδες πλ/,ροφορικης κατανεμημένες

μέσα στις διάφορες υπη
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Η ΠΑΗΙΌΊΌΙΊΚΗ XTO ΑΛΟΥΜΙΝΙΟ ΤΗ ΚΑ/ιΑΔΟΧ
ΑΠΟ ΤΗ ΠΡΩΤΗ ΣΕΛΙΔΑ
ρεσίες της Εταιρείας θα πραγματοποιούν

πολλές εργασίες πληροφορικής και
αυτό σε πολυάριθμους τομείς
Θα πρόκειται για οποιαδήποτε εργασία

σε οποιοδήποτε πεδίο εφαρμογής

Προσέξτε η φύση των ερνασιών θα
περιορίζεται πάντα από το μέγεθος των
μέσων που θα διαθέτουμε κάθε φορά
θα υπάρχει λοιπόν πάντα η ανάνκη ενός

συνολικού τεχνικού συντονισμού
για τον επιμερισμό των μέσων
Εξ'άλλου ξέρετε πολύ καλά ότι υπάρχει

μια κατανομή των υπευθυνοτήτων
στη διοίκηση μιας εταιρείας Δεν νομίζω

ότι ο Ταμίας μπορεί να επιτρέπει
σε οποιονδήποτε να κάνει ταμειακές
ενγραφές.Το ταμείο θα είναι πάντα

στον τομέα ευθύνης του ταμία
Πρόκειται βέβαια για μια σημαντική

αποκέντρωση που δεν έχει
ακόμη πραγματοποιηθεί Υπάρχει
κάποιο ημερολόγιο που έχει
προβλεφθεί γι'αυτή την αποκέντρωση

το επιθυμεί να επανασυνδέεται με το
δίκτυο πράνμα που θα δημιουργήσει
κάποια προβλήματα διαφορετικά

τί είδους προβλήματα
Φυσικά το θέμα τοποθετείται στο

επίπεδο του ίδιου του υλικού όπου
πρέπει να επιτευχθεί ένας απόλυτος
συγχρονισμός των ηλεκτρικών σημάτων

που ανταλλάσσονται από τις διάφορες
συσκευές του ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ αλλά το
πρόβλημα του υλικού δεν είναι το μοναδικό

Πρέπει μάλιστα να μπορούμε να
ξεχνούμε αυτό το θέμα όπως ακριβώς
όταν χρησιμοποιούμε ένα αυτοκίνητο
χωρίς να ξεύρουμε πώς ακριβώς λειτουργεί

Η ουσία της υπόθεσης βρίσκεται στο
επίπεδο του"ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ της πληροφορίας

που ανταλλάσσεται και που
περιλαμβάνει επίσης τον όρο της

ΠΙΣΤΟΤΗΤΑΣ και της ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ σε
ότι αφορά το ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟ

θα Θέλαμε να μας διευκρινίσετε τα
τρία αυτά σημεία Και πρώτα απ'όλα
τις δυσκολίες σε ότι αφορά το'ΉΕΡΙΕ
XOMEND των πληροφοριών που ανταλλάσσονται

Μια άποψη της Κεντρικής
πλάνο ο κ Τσι,κουράκος

Υπάρχει ένα ημερολόγιο για μια σειρά
δραστηριότητες εκπαίδευσης για

τους υποψήφιους ενδιαφερόμενους Από
ότι γνωρίζω οι δραστηριότητες αυτές
θα καλυφθούν από τον Τομέα Εκπαίδευσης

και θα εξελιχθούν μέσα στο πρώτο
εξάμηνο του 1984

θέλετε να μας πείτε δυο λόγια
για τον εξοπλισμό Πληροφορικής
του Αλουμινίου της Ελλάδος

Όταν μιλούμε για εξοπλισμό θα πρέπει
να έχουμε στο νου μας όχι μια

συσσώρευση ανόμοιων μηχανημάτων αλλά
αντίθετα ένα ομοιογενές σύνολο όπου
κάθε στοιχείο έχει τη θέση του και
την αλληλουχία του.Γι'αυτό το λόγο
μιλάμε για ΣΥΣΤΗΜΑ πληροφορικής
Αυτό το σύστημα πληροφορικής,λοιπόν
στην περίπτωσή μας περιλαμβάνει έναν
Υπολογιστή UN I VAC 1100-71 Cl δυο
μινιϋπολογιστές PERTEC XL40 και ένα

δίκτυο που συνδέει 34 τερματικά
Το δίκτυο θα περιλάβει τους προσεχείς

μήνες τρία ακόμη τερματικά καθώς

και τέσσερις μικροϋπολογιστές
UTS-SPERRY LINK
Ολααυτά αποτελούν νομ ίζω ένα

πολύ σημαντικό εξοπλισμό
Μπορούμε να πούμε ότι στην Ελλάδα

υπάρχουν περίπου πενήντα συστήματα
πληροφορικής αυτής της δυναμικότητας
πέντε από τα οποία στο ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΟ
τομέα
Για να δώσουμε μιαν εικόνα συσχετισμού

θα σας πω ότι πρέπει να υπάρχουν
περίπου πέντε χιλιάδες συστήματα αυτής

της ικανότητας στη Γαλλία και πιθανόν

πενήντα χιλιάδες στις ΗΠΑ

θα ήθελα να επανέλθω στην άμεση
χρησιμοποίηση των μέσων της Πληροφορικής

από τις διάφορες υπηρεσίες

της Εταιρείας μας Δεν
θα ήταν πιο απλό να διατηρήσουμε

μια κεντρική εγκατάσταση καλά
δομημένη όπως αυτή που υπάρχεικαι να αφήσουμε τον καθένα

να χρησιμοποιήσει κατά την επιλογή
του τον μικροϋπολογιστή

που θέλει για τις ανάγκες του
Είναι ξεκάθαρο ότι η εμφάνιση του

μικροϋπολογιστού είναι γεμάτη υποσχέσεις

Όπως είναι ξεκάθαρο ότι η
πληροφορία δεν έχει αξία παρά μόνο
όταν μπορεί να ανταλλανεί
Έτσι σκεφθήκαμε να συνδέσουμε τους
Υπολογιστές με το κύκλωμα των τηλεπικοινωνιών

έχοντας εξασφαλίσει ότι
καθένας θα μπορεί να κάνει αυτόνομη
την εγκατάστασή του κάθε φορά που
το επιθυμεί όπως και θα μπορεί όποτε

αίθουσας Η Υ Σε πρώτο

Για το περιεχόμενο θέλω να πω ότι
μπορείτε π χ να καλέσετε όλους τους
Ιάπωνες συνδρομητές του τηλεφώνου
από τη συσκευή σας αυτό δεν σημαίνει

ότι έχετε και την εγγύηση ότι θα
έχετε μιαν ενδιαφέρουσα συνομιλία με
οποιοδήποτε Ιάπωνα έτσι Το πρόβλημα
του περιεχομένου της πληροφορίας τίθεται

με τον ίδιο τρόπο Προϋποθέτει
ότι υπάρχει μια καλή αντίληψη του
θέματος και ότι χρησιμοποιείται η
ίδια γλώσσα

Τί γίνεται με την ασφάλεια και την
πιστότητα αυτού του περιεχομένου
της πληροφορίας που ανταλλάσσεται

Εδώ βρίσκουμε ένα πρόβλημα οργάνω
νωσης στο επίπεδο της Εταιρείας θα
to παρουσιάσω σχηματικά παίρνοντας
πάλι το παράδειγμα του αυτοκινήτου
Είσθε ελεύθερος να κυκλοφορείτε και
να πηγαίνετε όπου θέλετε δεν είσθε
όμως ελεύθερος να εφαρμόσετε δικούς
σας κανόνες κυκλοφορίας
Αυτό είναι ευκολονόητο για λόγους
ασφάλειας

Η ασφάλεια του συνόλου γίνεται εφικτή
με τη βελτίωση των δρόμων την

σήμανση και τους Κανονισμούς κυκλοφορίας

Σε περίπτωση που-χτυπήστε ξύλο πάθετε

κάποιο ατύχημα πρέπει να μπορείτε

να υπολογίζετε στους γιατρούς
Τα συνεργεία αυτοκινήτων κτλ
Το ίδιο συμβαίνει και με το θέμα μας
και επανέρχομαι σ'αυτά που λέγαμε
προηγουμένως για την αποστολή των
τεχνικών της πληροφοριακής Οι τεχνικοί

υπάρχουν ακριβώς για να εξασφαλίζουν

την ασφάλεια και την'Ήιστό
τητα"του συνόλου με μέσα που έχουν
ομοιογένεια μεταξύ τους

Ανάμεσα όμως σ'αυτά που πραγματικά
μπορούμε να κάνουμε στα πλαίσια της
Πληροφορικής και στις δυνατότητες
του Συστήματος υπάρχει η εκπόνηση
του Πληροφορικού Σχεδίου Ανάπτυξης
που εκτός από τον προσδιορισμό του
μηχανικού μέρους Hardware των προγραμμάτων

Software και τις οργανωτικές
προϋποθέσεις περιλαμβάνει

Το χρονοδιάγραμμα σταδιακής αξιοποίησης

του συστήματος σ εφαρμογές
Το πρόγραμμα εκπαίδευσης των ενδιαφερομένων

χρηστών για την κατά το
δυνατόν υψηλότερη εκμετάλλευση των
δυνατοτήτων του Συστήματος Πληροφορικής

Ευχαριστούμε για τις εξηγήσεις κ.Τσο
κά Ελπίζουμε Το Εργοστάσιό μας να
επωφεληθεί και αυτό από την ανάπτυξη
της Πληροφορικής στην Εταιρεία μας

Ο πιο πσλπός θυμάται
πιθετό της ήταν Τρίμιτς.Ήταν γραμματεύς

της Υπηρεσίας Νέων Ερνων

Ποιά ήταν η συνέχεια της καρριέρας
σου

Η καρριέρα μου συνδέθηκε με την carrière

το λατομείο δηλαδή Το 1970 ακολούθησα

μια μετεκπαίδευση στη Γαλλία
για θέματα εκμετάλλευσης βωξιτών

και λατομείων ασβεστόλιθου Από το
1971 μέχρι σήμερα έχω την ευθύνη του
λατομείου στα πλαίσια της Υπηρεσίας
Αλουμίνας
Τα χρόνια κύλησαν νρήγορα και με την
ζωντάνια του χώρου που όλοι μας γνωρίζουμε

Από τους συναδέλφους που ήταν παρόντες
στην τελετή της κατάθεσης του

θεμέλιου λίθου αναγνωρίζουμε στη φωτογραφία

αυτούς που είναι ακόμη στην
Εταιρεία Κυριάκος Τριανταφυλλ ίδης,θα

0 Κ Καραμανλής σήμερα Πρόεδρος της Δημοκρατίας
καταθέτει τον θεμέλιο λίθο του Εργοστασίου

νάσης Αθανασακόπουλος Γιάννης Γκέρτσος
Μπάμπης θεοχάρης,Αγνή Διλμπέρη Κώστας
Σάνδης Βαγγέλης Μίστηλης Γιώργος Γε
ωρνίου Μπάμπης Καλογρηάς Μίμης Ελευ
θέρογλου

Ποιές είναι οι σημερινές σου σκέψεις
Σε λιγότερες από 50 μέρες για μένα

αυτά θα είναι μια ανάμνηση αφού φεύγω
σε σύνταξη πιστεύω επάξια Όμως

με νοσταλγία θα θυμάμαι τα γεγονότα
και τα πρόσωπα που γέμισαν μια θαυμάσια

περίοδο της ζωής μου

Σ ευχαριστούμε Τεό και σου ευχόμαστε
καλή ξεκούραστη σύνταξη

0 χώρος της τελετής κατάθεσης του θεμελίου λίθου

Τεχνικά νέα τεχνικά νέα
Όταν βρέχει ή έχει πολλή υγρασία κατά

τη μετάγγιση μετάλλου από τον κάδο

μεταφοράς στούς φούρνους του Χυτηρίου

γίνονται μικροεκρήξεις που
εκτινάζουν μικρές σταγόνες αλουμινίου

Για να αποφευχθεί ο κίνδυνος από αυτές

τις μικροεκρήξεις τοποθετήθηκε

και λειτουργεί στο χώρο annexes
ένα καινούργιο σύστημα Είναι ένας
καυστήρας που λειτουργεί ημιαυτόματα
και προθερμαίνει το ρύγχος χύτευσης
γκουλόττα του οχήματος μεταφοράς

μετάλλου πριν γίνει η πρώτη μεταφορά
ή μετά από ενδεχόμενη επισκευή Έτσι
θα αποφεύγονται οι εκτινάξεις μετάλλου

και ενδεχόμενα ατυχήματα

Τοποθετήθηκε και άρχισε να λειτουργεί
ικανοποιητικά το νέο φίλτρο ε

πανακύκλωσης σκόνης δοσομέτρων και
βίδας προθέρμανσης στα ηλεκτρόδια
Με το φίλτρο αυτό πετυχαίνουμε δυο
σκοπούς
Περισυλλογή της σκόνης
Ανακύκλωσή της με αποτέλεσμα καλλίτερη

ομοιογένεια της κοκκομετρίας
άρα και της ποιότητας των ανόδων

Στιγμιότυπο από το νέο
σύστημα στο annexes

ΛΟΓΩ ΠΛΗΘΩΡΑΣ ΥΛΗΣ ΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ

ΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ
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